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Protokół Nr 2.2024 
z posiedzenia Komisji skarg, wniosków i petycji 
odbytego w dniu 23 stycznia 2024 r. godz. 8.30

W posiedzeniu Komisji skarg, wniosków i petycji uczestniczyło 3 członków komisji na ogólną liczbę 
3 według załączonej iisty obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Ponadto 
w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.l. Otwarcie posiedzenia.
Posiedzenie otworzyła pani Alicja Frejlich Przewodnicząca komisji, która na wstępie powitała wszystkich 
członków komisji, jak również osoby zaproszone.

Poprosiła radnych o zalogowanie się do systemu.

Nastąpiło sprawdzenie obecności, poprzez zalogowanie się do systemu, gdzie udział wzięło 3 członków 
komisji na ogóiną liczbę 3.

Wynik z głosowania jawnego - sprawdzenie obecności stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pani Przewodnicząca obrad poinformowała, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony do 
wglądu przed obradami, w związku z powyższym zapytała, czy są uwagi do jego treści.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego pani Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu 
z poprzedniego posiedzenia bez odczytywania.

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 3 członków komisji na ogólną liczbę 3.
„Za" - 3 głosy (Aneta Bławat, Alicja Frejlich, Wojciech Majcher), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" 
- 0 głosów.

Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.
Pani Przewodnicząca poinformowała, iż każdy z członków komisji otrzymał proponowany porządek 
obrad oraz materiały. Następnie odczytała porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Skarga na działanie Zarządu Powiatu, administratora strony Facebook Powiat Opatowski.

a) zapoznanie się z treścią pisma skierowanego do Starosty Opatowskiego,
b) rekomendacja dla Rady Powiatu w Opatowie.

5. Sprawy organizacyjne.
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Pani Przewodnicząca zapytała członków komisji, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi do przedstawionego 
porządku obrad.
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego Pani Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem porządku obrad 
w zaproponowanej i odczytanej treści.

Porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie.

W głosowaniu udział wzięło 3 członków komisji na ogólną liczbę 3.
„Za" - 3 głosy (Aneta Bławat, Alicja Frejlich, Wojciech Majcher), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 
0.

Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 4. Skarga na działanie Zarządu Powiatu, administratora strony Facebook Powiat Opatowski:
a) zapoznanie się z treścią pisma skierowanego do Starosty Opatowskiego.

Pani Przewodnicząca odczytała treść pisma, które otrzymała jako jedyna z członków komisji. 
Następnie pani Przewodnicząca skierowała pytanie do pani Anny Piątkowskiej - obsługi prawnej 
starostwa, pytając czy rozpatrzenie tej skargi należy do kompetencji komisji skarg, wniosków 
i petycji.

Odpowiedzi udzieliła pani mecenas, wskazując, iż komisja powinna przekazać tą skargę wg 
właściwości do Starosty Opatowskiego, gdyż jest to skarga na pracownika.

O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która powiedział, iż chciałaby otrzymać 
dokumentację, która wskazuje na to, iż pracownik jest administratorem. Dodała, iż podczas 
ostatniego posiedzenia pani mecenas wskazała, iż jest to Starosta Opatowski.

Odpowiedzi udzieliła pani mecenas, która wskazał, iż nie ma takiej dokumentacji gdyż są to tylko 
ustawienia profilu. Wskazała również, iż powiedziała, iż wydaje jej się, ze jest to starosta, ale nie 
była pewna. Dopiero po sprawdzeniu było to wiadome.

O głos ponownie poprosiła pani Aneta Bławat, która poinformowała, iż odczytana informacja przez 
Przewodniczącą jest dla niej niewystarczająca i jako radna Rady Powiatu w Opatowie złoży w trybie 
wniosku o udostępnieniu informacji publicznej te same pytania, co złożyła komisja. Następnie pani 
radna odczytała wyrok NSA w Gdańsku odnośnie zasad korzystania z mediów publicznych, a 
nadmierne blokowanie użytkowników może blokować dyskusję.

b) sformułowanie rekomendacji dla rady
Pani Przewodnicząca zaproponowała przekazanie skargi wg właściwości do rozpatrzenia przez 
Starostę Opatowskiego.
Odczytała proponowany projekt uchwały w sprawie przekazania skargi na działanie Zarządu 
Powiatu, administratora strony Facebook Powiat Opatowski według właściwości, stanowiący 
złącznik nr 5 do niniejszego protokołu.
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O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która powiedział, iż zagłosuje „za", jednakże uważa, 
iż komisja została po raz kolejny zlekceważona i nie otrzymała odpowiedzi w wyznaczonym 
terminie, co poruszy podczas obrad sesji.

Pani Przewodnicząca zapytała członków komisji, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi do przedstawionego 
projektu uchwały.
Nikt nie zgłosił więcej uwag, wobec czego Pani Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały w zaproponowanej i odczytanej treści.

Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi na działanie Zarządu Powiatu, administratora strony 
Facebook Powiat Opatowski według właściwości w głosowaniu jawnym został przyjęty 
jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 3 członków komisji na ogólną liczbę 3.
„Za" - 3 głosy (Aneta Bławat, Alicja Frejlich, Wojciech Majcher), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało 
się" — 0.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 5. Sprawy organizacyjne.
Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś ma jakieś sprawy w tym punkcie.
Wobec braku pytań i głosów pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji ostatniego 
punktu posiedzenia.

Ad. 6. Zamknięcie posiedzenia.
Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym osobom za przybycie i zamknęła posiedzenie komisji.

Na tym posiedzenie zakończono (godz. 9:14).

Sylwia Lenart Prze wopnicząca
Komisji skarg, :ów i petycji

Alicja Frejlich
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